
                                           
 

 

 

ACTA DE LA REUNIÓ AMB L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS VILASEC A - 
BRUGUEROL,  DEL DIA 16  DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Maria Ayala 
Sr. Alfonso Peña 
Sra. Roser Laborda 
Sra. Dolors Butinyà 
Sr. Jose Antonio Aranda 
Sr. Joan Pagina 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Urbanisme 
2) Serveis Municipals 
3) Mobilitat 
4) Qualitat Urbana 
5) Altres qüestions 
6) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 20:05 h amb la presentació per part del Caporal designat a la 
Unitat de Policia Comunitària, amb TIP 1026 i excusant la presència de l’agent TIP 
1138, que ve a presentar als membres el nou funcionament un cop fetes les divisions 
per unitats a la comissaria de Policia. Des de gener comptem amb agents de barri, un 
per cada un dels 5 sectors, 2 agents cívics i el caporal i el sergent designats a la unitat. 
La intenció és que coneguin a l’agent designat i que es puguin reunir de tant en tant 
per poder parlar directament de temes vinculats a Policia. Els agents de comunitària 
canviaran de sector un cop l’any, per tant al gener en tindran un altre, tot i que la 
informació és compartida i estaran al cas de la situació del barri.  
S’acorda fer arribar les dades de contacte amb l’enviament de la present acta i quedar 
un dia amb l’agent designat per tal de que el coneixin. 
 
Un cop acaba la presentació, continua la reunió seguint l’ordre del dia: 
 
1) Urbanisme 
 
Es recorda les inversions pendents que no tenen pressupost per aquest any 2021: 
 Avinguda Pompeu Fabra. L’alcalde explica que l’avinguda Pompeu Fabra la 
tenen a sobre la taula amb la possibilitat d’executar-la el proper 2022. Encara no hi ha 
projecte fet i s’ha encarregat que es faci aquest 2021 a urbanisme quan acabin els 



                                           
 

 

 

d’inversions d’aquest any. L’any vinent hi ha la possibilitat d’acollir-se a una subvenció 
per a la canalització d’aigua, però no hi ha res confirmat. 
 Passera davant Isabell II per arribar al parc. 
 Banys de la pista d’skate (tercera fase). Aquest any s’executa la fase 2 i al 
2022 es farà aquesta restants. La fase 1 ja s’ha executat. 
 Riera. Fase 2 i Fase 3 (estan preparades però no s’ha prioritzat com a inversió 
aquest any ni en pressupost ordinari ni amb romanent). 
 
- Aparcament Garcia Lorca: S’està acabant el projecte per aquest any per adequar 
l’aparcament: recollida d’aigües, asfaltat, il·luminació. Comptarà amb punts de càrrega 
per cotxes elèctrics. 
 
- Camí Puig d’en Ponç:  No està inventariat de mai com a camí, és una passera dins la 
zona verda. És cert que agafar el carrer per anar al cap de Gall és perillós, però la 
única via per seguir el camí passa pels terrenys de sobre el camí i tenen propietària. 
 
2) Serveis Municipals 
 
- Neteja de la Riera: Quan acabin nuclis costaners, començaran a desestassar i a 
endreçar tot el que és l’interior de la riera. Òbviament, es farà abans que pugin 
temperatures per evitar riscos d’incendis i demés. 
 
3) Mobilitat 
 
- Stop’s encreuament ronda Vilaseca amb carrer Vilaseca i Alfons XII: les úniques 
solucions que hi ha per solucionar la problemàtica d’aquest encreuament de 4 stop’s 
és tancar stop del carrer Vilaseca a l’esquerra amb balisses o bé canviar el sentit del 
carrer Vilaseca, que seria la solució idònia a nivell de mobilitat. Es comenta amb els 
membres de l’associació que primer ells parlaran amb els veïns afectats i que ens 
diran alguna cosa per anar-ho a mirar presencialment amb el responsable de mobilitat. 
Fan l’incís que abans el carrer Vilaseca era de pujada, no de baixada però es va 
modificar. 
 
4) Qualitat Urbana 
 
- Camí Puig de’n Ponç: Qualitat Urbana, conjuntament amb el nou Institut, faran una 
actuació plegats per tal de netejar i acondicionar la zona. Es farà el dia 22 de març, ja 
ho tenen lligat amb els professors del centre. 
 
- Campanya de compostatge casolà: Fase repartiment cartells i díptics. La primera 
sessió informativa és el proper dissabte. No s’entra amb més detalls perquè hi va 
haver una trobada amb la responsable de Qualitat Urbana per tal de fer-los partícips 
en el projecte i estan al corrent. 
 
- Tancat de contenidors Pozo Alcón: Es va incendiar a finals d’octubre i s’ha hagut de 
canviar, a banda dels contenidors, part del tancat. Es posarà en breu cartells d’avís per 
a indicar que els tancats no es poden utilitzar per part de les persones que tenen 
activitat, sota pena de multa. 
 
- Contenidors del carrer Gavarres: L’inspector ho va controlant, no és una dotació de 
contenidors massa problemàtica en comparació amb altres. 



                                           
 

 

 

L’alcade exposa que el contracte d’escombraries ja no dóna per més modificacions. A 
més, Palafrugell porta el residu a la planta de triatge de Lloret de Mar, que cobren un 
coeficient pels residus impropis que s’ha de repercutir obligatòriament en el ciutadà i 
cada vegada la penalització serà superior. 
Està clar que el contracte actualment és deficient, principalment per la baixa de preu 
per tal de guanyar la licitació, fet que suposa que tinguin importants pèrdues 
econòmiques. 
S’ha encarregat a una empresa un estudi per tal de saber quina és la millor forma de 
recollida de residus per Palafrugell. En quant en tinguem més informació es farà saber. 
 
5) Altres qüestions 
 
Es pregunta a l’Associació si tenen intenció de fer algun acta o festa i, per tant, 
demanar subvenció. Expliquen que ja abans de la pandèmia feia un temps que no 
feien festa. És molt complicat trobar relleu i suport en els socis, que, actualment, 
només són 40. 
 
6) Noves aportacions 
 

- Es va informar que aquest any tocava fer la poda del carrer Isaac Albéniz i han 
fet poda per tota la zona menys aquest carrer. Es mirarà què ha passat i 
perquè és el tercer any que no es poda. Hi ha dos arbres que de la llargària de 
les branques pràcticament s’uneixen per dalt. 

 
A les 21.45h finalitza la sessió ordinària de l’Associació de veïns de Vilaseca – 
Bruguerol sense més aportacions a afegir. 


